
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag d. 8.11. 2022  kl. 10 

Deltagere: Anna Grethe R, Poul M, Helene V, Hanne H og Lise M-M  

 

Dagsorden:  

1. Opfølgning på budgetmødet 

2. Aktiviteter for beboerne 

3. Evt. 

 

Ad 1. Vi havde ved mødets start ikke hørt fra Boligforeningen og havde ikke selv kommentarer til mødet. 

Efterfølgende er jeg blevet kontaktet af områdekontoret vedr. engen. Man har ikke fundet muligheder for 

at beplante den med noget, der kan trives på den fugtige jord.  

Endvidere er der aftalt møde med ejendomsinspektøren vedr. indvendige døre. Mødet finder sted torsdag 

d. 17.11. kl. 9 

Ad 2. Vi vil forsøge at arrangere en gløggeftermiddag d. 5.12. og en suppeaften d. 7.2. 2023 

Ad. 3. Ingen bemærkninger 

Referat Lise M-M 


